
https://kb-cn.netapp.com/on-prem/Switches/Broadcom-KBs/Are_audit_logs_generated_for_Brocade_s…
Updated: 周五, 11 7月 2025 08:08:57 GMT

是为Brocade交换机生成的审核日志、能否将其转发到系统日志

适用场景适用场景

• Brocade 交换机

问题解答问题解答

• 审核事件由交换机生成、并通过已配置的系统消息日志守护进程(syslog)流式传输到外部主机。

• 您可以对输出指定一个筛选器、以选择通过系统消息日志发送的事件类。

• Fabric OS支持配置交换机、以便将所有错误日志条目转发到远程系统日志服务器、将系统日志工具设置为指
定的日志文件、删除系统日志服务器以及显示已配置的系统日志服务器列表。

• 警报/事件包括登录失败、分区配置更改、固件下载和其他配置更改。换言之、严重影响交换机操作和安全性
的关键更改。

'NetApp provides no representations or warranties regarding the accuracy or reliability or serviceability of any information or recommendations
provided in this publication or with respect to any results that may be obtained by the use of the information or observance of any recommendations
provided herein. The information in this document is distributed AS IS and the use of this information or the implementation of any recommendations or
techniques herein is a customers responsibility and depends on the customers ability to evaluate and integrate them into the customers operational
environment. This document and the information contained herein may be used solely in connection with the NetApp products discussed in this
document.'
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